
Til stede: 

Bo, Mie, Rene og Johnny. 

Det er påpeget at referat fra extraordinær GF ikke gengivet korrekt. Johnny og René påtager sig 
opgaven at gengive det efter diktafonen uge 7 og sendes derefter til foreningens medlemmer.  

Den nye bestyrelse sætter fælleshusbestyrelsesposten i udbud efter den er valgt. De 
interesserede henvender sig til bestyrelsen efterfølgende.  

Modtaget forslag til GF16 

For at ensrette påmindelse om vandaflæsning og for at spare porto, besluttes at v. sidste 
havevandring afleveres vandaflæsningsskemaet i medlemmernes  koloihavepostkasse.  

Det undersøges om GF kan flyttes fra slut til start april 

Forslag til at flytteforårsfest til en anden dag end dagen hvor GF løber af staben. Der kan 
naturligvis stadig nydes en øl efter GF, men vi mener at det ville være mere fordelagtigt ikke at 
afholde en fest på en i forvejen lang GF dag.   

Forslag: Præmiefest holdes i kredsregi istedet for på foreningen, da tilslutningen har været for 
ringe. Festen vil således kun være for præmiemodtagere og for bestyrelsen.  

Plan for Alis have næsten færdig udviklet. Plan lagt m. Pladsmænd og bestyrelse. Forventet 
afsluttet inden GF16. 

Rene ønsker skift af haner overdrages til ny mand.  

Som flere har bemærket, er fælleshusets havelåge ødelagt – ny havelåge i udbud hos 
foreningens medlemmer, materialer stilles til rådighed.  Opslag på hjemmesiden 

Mappe med en oversigt over nøgler skal laves. Et best. Medlem får ansvaret.  

Et nøjere overblik over hvilke arbejdsområder bestyrelsen står for, er under udvikling. Denne 
oversigt, kommer bl.a på netuglen hvor de enkelte medlemmer nemt kan se hvem man bør 
henvende sig til v. Spørgsmål.   

 

 

 


